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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 26.08.2019 

MØDESTED: Personalerum KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/32768 

DELTAGERE: 
Tina Eggert, Nadja Qureshi, Mathilde Schwartz Jannie Jensen, 
Susanne Frøkjær, Rasmus Schlüter, Mette Mau, Mette Larsson 
Nellie Golbæk Louv, Rikke Haugen Sørensen 

 

AFBUD: Lars Hein og Henriette Andersen  

MØDENR.: 7 – 2019  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. 

2. Godkendelse af referat nr. 6-2019 

Referatet blev godkendt og underskrevet. 

3. Datoer for årets skolebestyrelsesmøder 

På sidste skolebestyrelsesmøde blev det besluttet, at skolebestyrelsesmøderne i år ligger på den 

sidste mandag i måneden. Et nyt medlem kan ikke de dage.  Nadja vil oprette en Doodle, hvor andre 

forslag vil blive afprøvet, men indtil andet er besluttet, fastholder vi at møderne ligger den sidste 

mandag i måneden. 

4. Deltagelse i de tre forældremøder i september v/Nadja: 

Nadja deltager i alle 3 forældremøder, og opfordrede de andre forældre i bestyrelsen til også at 

deltage. 

5. Kontaktforældre, forventningsafklaring v/Nadja 

Nadja foreslog at nedsætte en arbejdsgruppe vedr. konceptet kontaktforældre/trivselsforældre. 

Nadja holder oplæg på næste møde med forslag til indhold i rollen som trivsel/kontaktforældre, samt 

samarbejdet ml. Skolebestyrelsen og trivsels/kontaktforælder. 

6. Bestyrelsesforældre med på besøg i børnehaver i september / oktober ? 

Rikke kontakter Skolebestyrelsesmedlemmerne, når møderne med børnehaverne er på plads. 

7. Gå – Bus, drøftelse v/Nadja 

Vi besluttede at takke nej, da vi mener at det ikke er en holdbar ide, at 7.klasses børnene skal have 

ansvar for at følge de små elever i skole. Vi var enige om at ideen i øvrigt var god.  

8. Personalets dag den 05.10, skal der arrangeres noget? 

Nadja står for kage til personalet. 

9. Åbent hus for kommende børnehaveklasser, bestyrelsesdeltagelse? 

Rikke undersøger datoer til næste møde. 

10. Meddelelser fra: 

-Elevrådet 

Der er valg blandt eleverne på mellemtrinnet og udskoling i næste uge. Det lille elevråd har afholdt 

valg, og der tales om lege, frikvarter og madpakker. 

-Formanden 

Der afholdes samtaler til vores skolelederstilling i denne og næste uge. Nellie trækker sig fra 

ansættelsesudvalget, og Mathilde deltager i stedet for. 

-Medarbejderrepræsentanterne 

Der er mange nye teams og klasser. Det var en god start på skoleåret, der var blevet forberedt godt 

før ferien. Der er kun en lærer der er stoppet i år. 

Det var en god dag vi havde med alle kommunens lærere om inkluderende fællesskaber. 

-Skoleledelse 
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Vi havde en god skolestart for 0-klasserne, vi fik god tilbagemelding fra forældrene. 

I uge 36 får vi Parkour bane i Storegård. Næste fokus bliver renovering af Håndværk og design, der 

nu er blevet prøvefag. 

Der er hængt et nyt maleri i forhallen, dette er skænket af kommunens kunstudvalg. 

Kick- off møde om tobaksfri skoletid 11/9 kl. 13-15,30. Det blev påpeget at det var et dårligt tidspunkt 

for forældredeltagelse. 

Der startes snart op på forældretilfredshedsundersøgelsen. Skolen vil arbejde for at vi får en høj 

svarprocent. Emnet vil vi tage op og evt. gøre muligt at besvare i forbindelse med forældremøderne. 

11. Eventuelt 

Intet 

 


